
Helseminister Vestre:  «Vi er garantist for EØS-
avtalen.» Utsagn fanget på Dagsnytt 18.

I en situasjon der det ventes en tollkrig mellom EU og USA bør man gå ut 
av EØS for å holde seg utenfor tollkrigen og for alt i veden utenfor EUs 
tollunion. De varene vi selger til EU og til USA har de behov for, de kan 
ikke produsere dem selv. Det vi kan vurdere er å innføre toll på de varene 
vi kjøper fra EU og USA. Varer som vi med fordel kan produsere selv og 
heller selge til dem! Ellers er det grunn til å søke en balanse i eksport og 
import, i relasjon til hele verden der ute. Helst eksport for mer enn import.
Vi handler i dag også med land utenfor EU og USA. Kanskje vi skulle 
handle mer fra disse? 
Unngå å bli truffet av tollkrig EU - USA, ut av EØS!. .


